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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés .

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy űlésről szóló 2012. évi
=XXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 46/1994.
(IX.30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „Miért nem értesítik a pályázó gazdál-
kodókat a pályázatuk eredménytelenségér ő l?” címmel írásbeli választ igénylő kérdést kí-
vánok benyújtani Fazekas Sándor vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Bábonymegyer és Som telepűlések térségében, Siófok és Tab között található földek föld-
haszonbérleti pályázatára vonatkozó írásbeli kérdésemre 2013 . április 5-i keltezésű válaszá-
ban azt írta, hogy a „ . . .szóban forgó területekre az NFA — összhangban a kormány által prefe-
rált hasznosítási móddal — nyilvános pályázatot írt ki . A pályázat eredménytelennek bizonyult,
ezért az NFA a termőföld védelméről szóló 2007 . évi CXXIX. törvény 5 .§-ában foglalt köte-
lezettségnek megfelelően úgy döntött, hogy nevezett földrészleteket az Nfatv . 18.§ (4) be-
kezdése alapján fogja hasznosítani . . .”

Szeretném megkérdezni, hogyan lehetséges az, hogy a pályázat eredménytelenségér ől semmi-
féle információ vagy hirdetmény nincs fent az NFA honlapján, és 'a pályázó gazdálkodók sem
kaptak erről semmiféle értesítést, illetve a helyi önkormányzatnál sincs err ő l semmilyen in-
formáció kifiiggesztve?

Amennyiben igaz az ön állítása, mely szerint a pályázat eredménytelensége miatt döntöttek a
földrészletek megbízási szerződéses használata mellett, a pályázat eredménytelensége felől
legalább egy hónapja dönteniük kellett, hiszen március 13-án a Somogy megyei területi NF A
iroda vezetője, Dr. Fekete Tibor személyesen mutatta meg nekem a kész megbízási szerz ődé-
seket Kaposváron a területi irodában . Kérdezem ezért miniszter urat, mi az oka annak, hogy
miközben legalább egy hónapja eredménytelennek nyilvánították a számos Som és Bábony-
megyer környéki földrészletre benyújtott pályázatokat, err ől azóta sem értesítették semmilyen
formában a pályázó gazdálkodókat?
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Kérdezem továbbá, hogy mi az oka a pályázatok eredménytelenségének?

Mivel válaszában azt írta, hogy előnyt jelentett a megbízási szerződések tekintetében, ha va-
laki „élethivatásszer űen mezőgazdasági tevékenységet folytató személy, amennyiben az érin-
tett földterületeken használata nem volt, azonban írásbeli kérelmet nyújtott be az NFA-hoz”,
szeretném újra megkérdezni, hogy a 2012 . szeptember 3-án, 13 .500/0/2012 iktatási számmal
beérkező írásbeli kérelmen kívül (aminek írója nem Ágh János volt, így vele nem kötötte k
megbízási szerződést), érkezett-e önökhöz más írásbeli kérelem a Som-Bábonymegyeri földek
használatának igényéről vagy szándékáról, és ha igen, akkor hány darab ilyen volt? Kérem,
közöljék ezek beérkezésének idejét és az önök válaszának tartalmát is.

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2013 . április 11 .

Szabó Rebeka
független képviselő
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